
Bestyrelsesmøde den 23-01-2024 i klublokalet 

Til stede: Thomas, Knud, Henrik og Søren. 

Afbud: Peter & Bjarne 

  

Referent: Søren 

  

1)    Kvickly Cup evaluering 

Udvalget skal evaluere om ca. 14 dage. 

 

2)    Generalforsamling 

Vi tænker en dag i uge 12 

Pølsevogn kunne være en mulig bespisning. 

Forslag til udvalg: Brainstorm på mulige udvalg, ungdomsudvalget, hvad skal vi bruge vores penge på, Henrik 

kigger på en struktur på det. 

3)    Økonomi 

Vi har en god økonomi, dog mangler vi nogle tilskud, og nogle har indbetalt til RibeCup i 2023, som ligger med i 

det regnskab. 

 

4)    Klubtøj 

Vi skal have nedsat et udvalg til at se på det. Stiga kan ikke levere vores nuværende. Det er vigtigt, at det bliver 

en kollektion, der holder i 4 - 5 år. 

Søren og Henrik vil gerne være med i udvalget. 

 

5)    Klubmesterskab 

Det bliver i marts eller april, og Knud er tovholder for det. Formentlig en lørdag med turnering og fællesspisning, 

som vi har gjort de tidligere år. 

6)    SFO Turnering 

SFO’en vil gerne deltage i det. Det skal være i tidsrummet 13.30 til 15.30, hvorfor vi skal overveje at købe Lauge 

fri. Vi skal starte det op og sætte rammerne for det. Der skal laves nogle ugevindere, der til sidst mødes i et SFO 

mesterskab, og der findes en vinder. Der skal sendes noget til SFO’en og tager en snak med Lauge inden 

indgangen til februar. Thomas er tovholder. 

7)    Ungdomsudvikling 

Vi havde en debat om mulige løsninger. Vi blev enige om, at alle lægger hovederne i blød over de muligheder, 

der kan være. Det kan være forældre, der bliver mere inddraget, det kan være seniorer, der gerne vil hjælpe til. 

8)    Klubtur indland/udland 

Korup stævne 9. & 10. marts, kan blive en klubtur - Knud står for den. 

Eckernforde 23. & 24. marts -  

Prag - Henrik undersøger hvad stævnet er for noget og det kunne være noget for os i 2025. 

9)    LM 2024 

DGI LM 2024 i Vejen vil vi gerne udbyde til medlemmerne. 

10) Nye medlemmer / Folder 

Vi skal have lavet en seddel til første gang, som de skal have med retur den anden gang. Det sørger Knud for, og 

der må gerne være en med til SFO-turneringen. 

 

11) Evt. 

 Knud er blevet kontaktet af Bordtennis Danmark om at være deltager i et stævneudvalg i forhold til at udvikle 

koncepter for afviklingen. 


